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Generalforsamling mandag den 20. marts 2023 

Afholdt på Gladsaxe Hovedbibliotek 

 

 
 

Formanden Arne Fogt indledte generalforsamlingen med at byde velkommen til de 62 fremmødte medlemmer 

repræsenterende 49 medlemskaber (stemmeberettigede).  

 

Generalforsamlingen blev afholdt efter den i vedtægterne fastlagte dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Aflæggelse af beretning 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

4. Behandling af indkomne forslag 

5. Fastsættelse af kontingent 

6. Valg af bestyrelse 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 

8. Eventuelt 

 

Pkt. 1 Valg af dirigent og referent 

- Bestyrelsen foreslog Ivan Klitte, som blev valgt til dirigent. Flemming Bruun blev valgt til referent. Ivan 

Klitte takkede for valget og konstaterede herefter, at der var indkaldt til generalforsamlingen ifølge for-

eningens vedtægter og at generalforsamlingen var beslutningsdygtig. 

 

Pkt. 2 Aflæggelse af beretning 

- I forlængelse af den tidligere udsendte skriftlige beretning oplyste Arne Fogt, at foreningen ved årsskiftet 

havde 646 medlemmer. I årets løb var der en tilgang på 29 medlemmer og et tab på 43 medlemmer. Net-

totilbagegangen tilskrev formanden i høj frad det ualmindeligt dårlige vejr på gladsaxedagen. 

- Medlemmer af bestyrelsen trådte til for at hjælpe kommunen med æbleskiveuddeling ved årets juletræs-

tænding. 

- Museumsdirektøren fra Filmmuseet har været på besøg i Bagsværdfortet for at se vores lille filmudstilling. 

- Arne Fogt sluttede med at rette en stor tak til arbejdsgruppen på Grønnegården for dens store arbejde. 

- Der var ingen kommentarer til beretningen, som blev godkendt med akklamation. 

 

Pkt. 3 Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

- Kassereren Christian Hansen gennemgik det reviderede regnskab. 

- CH kommenterede visse af de store poster på udgiftssiden og udtrykte tilfredshed med foreningens 

økonomiske situation. 

- Andy Hansen fik oplyst, at vores bankforbindelse er Danske Bank. 

- Regnskabet blev herefter godkendt med akklamation. 

  

Pkt. 4 Behandling af indkomne forslag 

- Andy Hansen havde fremsendt forslag om endnu en bådtur på Bagsværd Sø - med påstigning i Lyngby. 

Bestyrelsen lovede at tage forslaget med i planlægningen af kommende aktiviteter. 
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Pkt. 5 Fastsættelse af kontingent 

- Bestyrelsen foreslog uændret kontingent på 125 kr. pr. år dækkende hele husstanden, hvilket blev 

vedtaget med akklamation. 

 

Pkt.  6 Valg af bestyrelse 

- Formanden Arne Fogt blev genvalgt. 

- Til bestyrelsen blev genvalgt Jens Mortensen, Lejla Thorslund og Robert Baldorf. 

- Som suppleanter blev genvalgt Ivan Klitte og Bjarne Dahlgaard. 

 

Pkt. 7 Valg af revisor og revisorsuppleant 

- Revisor Mogens Larsen blev genvalgt. 

- Revisorsuppleant Sten Græse  blev genvalgt. 

 

Pkt. 8 Eventuelt 

- Frank Dahlgaard omtalte en meget flot bog om Bagsværd Sø, som kommer i boghandelen om få dage. 

 

Dirigenten kunne herefter erklære generalforsamlingen for afsluttet, hvorefter Arne Fogt takkede for valget, men 

samtidig bekendtgjorde, at det ville blive hans sidste periode som formand for foreningen. 

  

 
_________________________________________________ _________________________________________________ 

Referent Flemming Bruun Dirigent Ivan Klitte 

 

 

 

 

 

 
 

Efter pausen indtog vicedirektør Linda Nørgaard Andersen, Arbejdermuseet, scenen for at fortælle om Arbejder-

museet, som har hjemme i en af bevægelsens allerstørste triumfer, nemlig Arbejdernes Forsamlingsbygning. 

Linda Nørgaard Andersen fortalte om et museum i rivende udvikling, som formidler arbejderhistorien med ét  

mål for øje: At styrke viljen til et lige og retfærdigt samfund gennem engagerende møder med historien. 

 

 
 

Den tidligere udsendte skriftlige beretning bringes på næste side! 
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Beretning 2022 
 
Der har i årets løb været afholdt følgende 
arrangementer: 
10. februar Foredrag med Allan Olsen 
08. marts Generalforsamling 
22. marts  Rundvisning hos GEA 
26. marts Åbent hus på Grønnegården 
27. april Besøg på Friesbohvile 
21. maj  Gårdvandring i Gladsaxe 
18. juni Sejltur på Bagsværd Sø 
27. august Gladsaxedagen 
13. september Temadag på Grønnegården 
25. september Befæstningsdagen 
10. oktober Foredrag København-

Slangerupbanen 
11. oktober Temadag på Grønnegården 
12. november Besøg hos Haaning Collection 
15. november Temadag på Grønnegården 
10. december Årbogsudlevering 

 
Når man ser det program, bliver man helt forpustet 
over, at vi har kunnet klare det. Vi er utrolig glade for, 
at så mange kommer til vore arrangementer, men 
husk stadig på at melde afbud, hvis du bliver for-
hindret. Besøget hos GEA måtte laves over to gange, 
da de ikke havde plads til os alle på en gang. 

 
Den Lokalhistoriske Samling vokser stille og roligt, og 
skal nok blive et fantastisk sted, hvor man kan 
komme og se, hvad fortiden indeholdt. Vi har haft 
åbent for grupper på bestilling, bl.a. busturen Kend 
din Kommune var forbi. Men også skoleklasser har 
været på besøg, hvilket er pragtfuldt. En stor tak til 
arbejdsgruppen, der gør en kæmpeindsats på stedet. 
En stor tak skal også lyde til de, som har bidraget 
med ting og sager. Uden dem kunne det ikke blive til 
noget. 
 
Et andet sted, hvor der ligeledes er gang i den, er på 
Bagsværdfortet, hvor jo tidligere Det danske Film-
museum holdt til. Vi vil gerne fortælle om den gang, 
og har fra Gladsaxe Video- og Filmklub fået foræret 
en gammel fremviser fra en biograf. Den er funk-
tionsdygtig, så der kan vises film. Hovedbiblioteket 

har skænket os en montre, så diverse programmer, 
plakater og film kan ses. Stor tak til begge parter. 
Fortet er åbent på bestilling, og det sker efterhånden 
tit, at skoleklasser og andre grupper beder om en 
rundvisning. 

 
Gladsaxefortets Venner er blevet hjemløse, så de er 
med til at gøre Befæstningsdagen endnu mere leven-
de. 
 
I er altid velkomne. Er der noget, som kunne friste, 
mangler vi altid personer til at deltage i opbygningen 
af udstillingen. Det gælder også en person til at ved-
ligeholde Facebook-siden. Bestyrelsen kan ikke nå 
hele vejen rundt med de mange aktiviteter, vi har på 
programmet. 

 
Det nye bibliotek i Høje Gladsaxe havde i 2022 en 
udstilling om opførelsen af byggeriet, som vi var inde 
over. Det mundede ud i, at vi efterfølgende fik flere 
ting overdraget, som bliver udstillet på Grønnegår-
den. Vi siger tak. 

 
Har I ønsker om emner, vi skal tage op, og som I vil 
høre mere om, så sig endelig til. Vi kan altid bruge 
ideer fra jer.  

 
De, der var med på gårdvandringen på Gladsaxe 
Møllevej, opdagede måske, at vi fik vor nye transpor-
table højtaleranlæg indviet. Det er en fin ting, der 
gør, at selv de, der ikke er med i forreste række, kan 
høre, hvad der bliver fortalt. 

 
Som I måske har lagt mærke til, når I ser os, så er der 
kun få medlemmer i bestyrelsen, som er af yngre 
årgange. Det er ikke så godt, for en dag stopper nog-
le af os. Så hvis nogen har lyst til bestyrelsesarbejde, 
så henvend jeg til formanden. 

 
En stor tak skal lyde til mine kolleger i bestyrelsen for 
et godt samarbejde. Ligeledes tak de personer i kom-
munalt regi, der altid er hjælpsomme, når vi har brug 
for det. 
 
Arne Fogt, formand 

 


